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 I.  Genomgång av föregående protokoll 
 A.  Vi gick igenom föregående protokoll. 

 II.  Göte Klemenssons cupen 
 A.  Den gick bra, det var totalt 22 starter. 
 B.  Vi har gått igenom protokollet från ÖD och ska kolla på de förbättringarna vi 

 måste göra. 
 C.  Saknas en del material, tidtagarur och in flaggningar samt att det behövs en 

 dator till föreningen samt om det går att ordna något internet. 

 III.  Inventeringsdag 
 A.  Vi har inventerat hindren samt att Paula har beställt ett nytt hinder. 
 B.  Vi ska försöka göra en lista på vad som tillhör just varje hinder samt ett foto 

 på varje hinder när det är komplett. Detta ska vi sedan sätta in i en pärm så 
 man lätt kan titta i pärmen och veta vad man ska ha till just det specifika 
 hindret man plockar fram. 

 IV.  Övrigt 
 A.  Vi ska fråga styrelsen om vi får köpa in täcken som vi ska ha som hederspris 

 under 2024, Paula kollar upp detta. 
 B.  Vi behöver även göra en skrivelse till styrelsen vad som saknas och behöver 

 köpas in till nästa tävlingsår. 
 C.  Vad behöver tävlingssektionen göra för att få flera licensryttare samt fler 

 medlemmar till tävlingssektionen. 
 D.  Therese kollar med Ramona Svensson om hon kan tänka sig att vara 

 banbyggare på 1 hoppning på våren samt 1 hoppning på hösten. 
 E.  Therese lägger ut på TDB för de kommande dressyrtävlingarna för 2024 samt 

 när hon fått datum av Ramona gällande hoppningen. 
 F.  Therese och Tindra från US ska åka på en Equip utbildningen den 9/12-23. 
 G.  Vi måste försöka göra en sammanställning för tävlingarna som vi har 

 arrangerat under 2023, delvis hur den ekonomiska biten ser ut och vad vi ska 
 tänka på tills nästa år. 

 H.  Vi behöver också redan nu kolla efter sponsorer för 2024. 

 V.  Antal licensryttare 
 A.  Vid mötets tid hade FRF 12 licenser utskrivna. 


